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Lesopark Luh
Vložil Milena - 14/11/2010 20:27
_____________________________________

Dnes jsem prošla zase po čase Luh. Chodím "po červené" turistické značce- přímo u řeky. Nerada jdu
pěšky po asfaltu a s pejskem už vůbec ne. Se znepokojením sleduji, jak Luh zarůstá ostružiním a
náletovými dřevinami. Zanedlouho budu k procházce potřebovat mačetu a oděv proti oděru bude
nutností. Po orkánu Kyrill zůstaly pařezy a holiny - nová výsadba se zatím nekoná. Nebude se v Luhu
točit pohádka "O šípkové Růžence?"

============================================================================

Re:Lesopark Luh
Vložil Ivan Prokopec - 21/02/2011 08:10
_____________________________________

Myslím že v luhu by se krásně nechala aplikovat myšlenka anglického parku - jsou tam staré stromy ale
zároveň je to místo kde se rozlévá každá větší voda. Bylo by nejlépe kdyby si mohlo město nechat
udělat studii od nějakého zahradního architekta, který má jistě mnohem hlubší znalosti o této
problematice než my - občané v této problematice nevzdělaní. Myslím ale že inspirace anglickými,
přírodně - krajinnými parky by byla výborná.

============================================================================

Re:Lesopark Luh
Vložil Vladan.Strejc - 25/02/2011 17:56
_____________________________________

Dobrý den, ano Luh nám opravdu zarůstá. Také se rád procházím nejen po Sušici, ale i po širém okolí.
Dnes jsem šel po nové cyklostezce od Penny marketu směrem k nádraží. U budovy Spak je pěkná
hromádka odpadků snad už od podzimu. V Jateční ulici si naopak Spak odložil na pár měsíců kontejnery
a vysloužilou Destu.  
Pokračuji dál kolem bývalých kasáren. Po obou stranách cesty je zde od jara do podzimu džungle. Nešlo
by i tento úsek aspoň trochu zvelebit? Dále míjím mezi stromy odloženou toaletní mísu a pár pneumatik.

Sušice je krásná a mohla by být ještě hezčí,kdyby se někdo patřičný těchto všech nedostatků všímal a
odstranil je.

============================================================================

Re:Lesopark Luh
Vložil Milena Stárková - 26/02/2011 07:08
_____________________________________

Dobrý den pane Prokopče, myšlenka zvelebení Luhu je velmi dobrá, jenom chybí peníze. V současné
době se rozhoduje o možné rekultivaci ostrova Santos. Sušice sice vyhrála soutěž, kterou pořádala
nadace Proměny, ale vázne sepsání smlouvy. Dle mého názoru by se také na úpravách a údržbě Luhu
mohli podílet nezaměstnaní spoluobčané čerpající sociální dávky.

============================================================================
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Re:Lesopark Luh
Vložil Milena Stárková - 26/02/2011 07:18
_____________________________________

Dobrý den pane Strejci, 
nepořádek a černé skládky doporučuji hlásit Městské policii (mpolicie@mususice.cz). Sama jsem také v
minulosti nepořádek oznamovala a musím říci, že MP zjednala velmi rychle úklid.

============================================================================

Re:Lesopark Luh
Vložil Věra - 13/10/2014 22:39
_____________________________________

Lesopark nevím jak dopadne, ale Santos se opravdu povedl!!!! Chválím.

============================================================================
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